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Närvarande:  
  

Ledamöter  

Magnus Brattström (PRO), ordförande 

Clarence Kopparberg (SPF)   

Leif Johansson (PRO)  

Leif Karlsson (PRO)  

Inger Blomqvist (PRO) 

 

Ersättare  

Lennart Nordh (PRO) 

Liisa Hyvönen (PRO) 

 

 

Frånvarande 

Britt Anstrell (SPF) 

Sussie Hellsten (PRO) 

Gunnar Erkers (SPF) 

 

 

Tjänstepersoner:    

Karin Bülow, avdelningschef 

Fabian Lind, sekreterare 
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2020-12-10 kl. 9:30 – 11:15 

Plats: 

Skype 
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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades. 

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.   

 

3. Val av justerare 

Clarence Kopparberg och Magnus Brattström väljs till justerare.  

  

4. Föregående protokoll 

Det föregående protokollet godkänns och läggs till 

handlingarna. 

 

5. Förvaltningen rapporterar 

Avdelningschef Karin Bülow informerar om att det fortsatt är 

ett ansträngt läge i verksamheterna, vi är inne i den andra vågen 

av coronapandemin, Förstärkningsteam i hemtjänsten är igång. 

Vi får in mycket positiva synpunkter på förstärkningsteamet. 

Det är fortfarande smitta på Hemmet för gamla. Smittan har 

hittats via screeningtester, vilket innebär att man gör en koll 

efter att en boende har varit utanför huset. Om smitta hittas via 

screening testas fler boende och personal. 

Vi jobbar också med s.k. source control, att vi hela tiden 

försöker kontrollera källan till att smittan sprids. Det är så att 

smittan oftast kommer in via symptomfri personal. Därför 

används alltid visir när personalen kommer närmare än 2 meter. 

På de avdelningar där vi har konstaterad smitta används 

munskydd som komplement till visir. Vi arbetar kontinuerligt 

med riskbedömningar. Vi har god tillgång på skyddsutrustning, 

ett extra lager finns inför helgerna även om det kommer att 

finnas möjlighet att få leveranser även under jul och nyår. 

Det nationella interimsbeslutet om besöksförbud på 

äldreboenden gäller till lördag, det är oklart hur det blir sedan. 

Möjligheter för besök för vissa  grupper av närstående håller på 

att utredas. 

 

Karin Bülow informerar också om förvaltningens arbete med 

verksamhetsplaner. Nytt inför 2021 är att det även görs 

verksamhetsplan på avdelningsnivå. På nästa sammanträde med 

pensionärsrådet i januari kommer Karin att gå igenom VP för 

äldreomsorgen. 
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Karin Bülow berättar att IVO:s rapport om kommunernas ansvar 

under pandemin ska komma under veckan. IVO inledde 

granskningen av Hemmet för gamla i juni. Granskningen bestod 

av intervjuer med chefer och medicinskt ansvarig sjuksköterska. 

Hemmet för gamla fick godkänt och granskningen avslutades. 

Granskningen har dock fortsatt på andra boenden i staden. De 

boenden är ofta sådana där IVO redan har granskningar på gång 

sedan tidigare.  

 

Karin Bülow visar en presentation för rådet om våra uppdrag för 

2021 i stadsdelsnämnden inom avdelningarna förskola, fritid 

och kultur, individ- och familjestöd och äldreomsorg, samt hur 

äldreomsorgen kommer att arbeta gällande pandemin under 

nästa år. Presentationen har sänts ut till rådet. 

 

 

 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 17 december 

 

 

§ 8 

Idéburet offentligt partnerskap mellan Skarpnäcks 

stadsdelsförvaltning och Miljöverkstan Flaten 

Rådet tycker att samarbetet mellan förvaltningen och Miljöverkstan 

är bra. 

 

§ 9 

Ny förskola på Horisontvägen i Skarpnäck 

Rådet tycker att förslaget är bra. 

 

§ 11 

Redovisning av brukarundersökning inom äldreomsorgen 2020 

Rådet ställer en fråga om verksamhetsuppföljningens förhållande 

till individuppföljningen. Karin svarar att brukarundersökningen 

genomförs nationellt av Socialstyrelsen genom en enkät, 

individuppföljningen genomförs av biståndshandläggaren vid ett 

fysiskt besök.   

Rådet tycker att det är roligt att Hemmet för gamla visar ett positivt 

resultat. 

 

Rådet ställer en fråga om möjligheten att ge synpunkter/klagomål. 

Karin berättar hur hemtjänsten arbetar med uppföljning av 

synpunkter och hur man kommer att arbeta mer med att ge 

information om vart man ska vända sig 
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§ 15  

Arbetsmiljön på Skarpnäcks kommunala hemtjänst (Svar på 

skrivelse från V) 

Karin berättar att det gjorts förändringar i ledningsorganisationen. 

Rekryteringen av enhetschefer till båda de nya hemtjänstenheterna 

är nu klar. 

 

§ 16 

Omsorg för äldre, fixarhjälp (svar på medborgarförslag) 

Rådet ställer en fråga om fixartjänsten, från vilken ålder den kan 

användas. Karin svarar att vid årsskiftet ändras åldern från 75 till 

70, men att vi inte ber om legitimation på de som önskar hjälp. 

Rådet frågar om utnyttjandegraden för tjänsten. Karin svarar att 

tjänsten är väldigt efterfrågad och vissa dagar fullbokad. 

 

§ 17 

Utegym anpassat för pensionärer i Kärrtorpsparken (svar på 

medborgarförslag) 

Rådet tycker att förvaltningens svar är bra. 

 

§ 18 

Skatepark i området Björkhagen-Kärrtorp-Hammarbyhöjden och 

förslagsvis på Nytorps gärde (svar på medborgarförslag) 

Rådet ställer sig frågande till var skateparken skulle kunna ligga.  

 

§ 19 

Skarpnäcksfestivalen (svar på medborgarförslag) 

Rådet tycker att förslaget är bra. 

 

§ 21 

Revidering av riktlinjer för handläggning inom socialtjänstens 

äldreomsorg (svar på remiss från kommunstyrelsen) 

Rådet ställer en fråga om de nya inslagen i riktlinjerna. Karin svarar 

att tryggt mottagande som tidigare varit ett pilotprojekt nu är 

permanent. Anhörigkonsulent är ett tillägg i så måtto att 

biståndshandläggaren nu ska informera om att en sådan finns. 

Digitala lösningar läggs steg för steg in i riktlinjerna. Tanken är att 

de som ansöker om hemtjänst för första gången ska göra det digitalt. 

Rådet ställer också en fråga om begreppet god eller skälig 

levnadsnivå. Karin svarar att begreppet finns i socialtjänstlagen och 

är en individuell bedömning, samt förklarar några av de utmaningar 

som är kopplade till detta. 

Rådet ställer en fråga om anhöriganställningar. Karin svarar att det 

finns ett beslut sedan tidigare att anhöriganställningar ska fasas ut. 
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Det finns en del komplikationer med formen bland annat 

dokumentationsskyldigheten enligt socialtjänstlagen samt 

kompetensfrågor. 

 

§ 22 

Skolbiblioteksplan för skolor och förskolor i Stockholms stad 2021-

2024 (svar på remiss från kommunstyrelsen) 

Rådet tycker att planen är bra. 

 

§ 23 

Motion (V) om förskolans barngrupper – arbetsvillkoren för barn 

och personal (svar på remiss från kommunstyrelsen) 

Rådet ställer en fråga om förvaltningens tjänsteutlåtande. Karin 

svarar att det som förvaltningen menar är att förslaget i motionen 

kan vara positivt, men att det är en budgetfråga. 

 

§ 24 

Motion (V) om minskning av allmän visstidsanställning i förskola 

och skola (svar på remiss från kommunstyrelsen) 

Rådet tycker att förslaget i motionen är bra och ställer en fråga om 

andelen visstidsanställningar inom förvaltningen. Karin svarar att 

om man väger samtliga anställda i förvaltningen mot antalet 

visstidsanställda så är andelen 0,5 %. 

 

§ 25 

Tillsynsinsats från IVO med anledning av utbrottet av covid-19 i 

Sverige 

Karin informerar om tillsynsinsatsen, som är i form av en enkät som 

avdelningschefer besvarat gällande ej verkställda beslut under 

pandemin inom individ och familj och äldreomsorg. 

 

 

7. Rapporter 

 

- 

 

 

8. Övriga frågor- *balanslistan 

        

Nästa möte blir 28 januari kl. 9.30, med förmöten från kl. 9.00, 

också på Skype. 

 

  

Justeras: 
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Ordförande Magnus Brattström 

 

 

 

Vice ordförande Clarence Kopparberg  

 

 

 

Sekreterare Fabian Lind 

 


